
 
 

 

 

PROTOKOLL 

fra styremøte 7/2016 i 

Nord-Norge Travforbund (NNTF) 

 

Tid: Tirsdag 11.10.2016 kl. 20:00 Sted: Telefonmøte 

Innkalt av: Jan Ottar Østring 

Ordstyrer: Jan Ottar Østring Referent: Mia Bremer 

Deltakere: Jan Ottar Østring, Eva Kristine E. Bjørnstad, Else Bersvendsen, Anne Rasmus, 

Bjørge Pedersen og Mia Bremer.  
 

  

   Sak 1 Status anleggskontakt 
Bodø håper å få ferdigstilt treningsløypen i løpet av høsten/vintern. 
På Jennestad er mtrl er kjøpt inn for lenge siden men er ikke ferdigstilt. Siste frist for ferdigstillelse settes til 30 
juni 2017   

Sak 2 Strategiplan Nord-Norge 
Styret ble orientert om at tidligere møter samt at det ble diskutert flere gode forslag. Det er viktig at 
totokjøringene er og blir hovedforankringen i travet i Nord.  

Sak 3 Høstkonferansen 19.11. 
Mia informerte om fremdriften. NNTF vil oppfordre travlagene til å ha medlemsmøter i forkant for å få innspill fra 
medlemmene og i etterkant for å informere hva som har blitt sagt. 

Sak 4 Løpsbudsjett 2016 
Med kun en lokalkjøring igjen i Bodø den 16.10 så ser resultatet ut å gå ihht budsjett. 

Sak 5 Til Start 6.11 
Mia informerte om fremdrift. Styret ser viktighet å få inn godt fagpersonell og mulig må bruke noen midler for å 
få det til. Dette vil styrke samlingen og gjøre den mer attraktivt. NNTF annonserer og tar direktekontakt med de 
som har ustartede hester. 

Sak 6 Regnskap/budsjett per september.  
Rapporten sendes ut til styrets medlemmer i løpet av uken. 

Sak 7 Eventuelt. 
1. I 2015 støttet NNTF kreftforeningen med 5000kr. I år finnes dessverre ikke den muligheten.  

Ev overskudd legges på Til Start-prosjektet. 

  
 

Mia Bremer 
Referent 

 


